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W imieniu mieszkaric6w Wfoclawka zwracam siq z pro5ba o wyciqcie uschniqtego drzewa

znajdujqcego siq w niedalekiej odlegtodci od przej6cia dla pieszych. Uschniqte konary

stanowiq duze zagro2enie dla pieszych korzystajqcych z chodnika- Aleja Fryderyka Chopina49
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